
Beste Rekkenaren, 

 

We hebben het afgelopen jaar met elkaar hard gewerkt aan het onderzoek naar het “3-daken concept” 

in ons dorp. Diverse inwoners en organisaties hebben meegedacht over de toekomst van Rekken. En 

wat nodig is om de vitaliteit en leefbaarheid van ons dorp te behouden en versterken. Er zijn meerdere 

bijeenkomsten georganiseerd. Tijdens deze bijeenkomsten stond het gesprek over ontmoeting, 

samenwerking, maatschappelijke activiteiten en accommodaties centraal. Vanaf deze plek nogmaals 

onze dank voor de grote betrokkenheid vanuit een ieder.  

 

Opzet advies toekomstbestendige ontmoetingsplekken VundamenZ 

De gesprekken hebben waardevolle input opgeleverd voor het uiteindelijke advies van adviesbureau 

VundamenZ. Dit advies (zie hieronder) bevat op de eerste plaats een analyse van het “3-daken 

concept”. Het concept gaat uit van het terugbrengen van het aantal ontmoetingslocaties en 

centralisatie tot maximaal drie plekken. Sportpark ’t Asterloo, Kerk op ’t Kip en de Antonius. Doel van 

deze clustering is het versterken en aanjagen van onderlinge de verbinding, ontmoeting en 

samenwerking tussen de Rekkense maatschappelijke organisaties en hun leden richting toekomst. Het 

tweede deel van het onderzoeksrapport bevat een globaal plan voor ’t Asterloo. Op basis van een 

scenario-analyse en gesprekken met de (sport)verenigingen is een voorkeursscenario verder 

uitgewerkt en getoetst op (financiële) haalbaarheid. Dit voorkeursscenario gaat uit van renovatie en 

uitbreiding van de gymzaal en nieuwbouw van een ontmoetingsfunctie/ gezamenlijke kantine en 

faciliteiten voor de buitensport tegen de gymzaal aan. Zodoende ontstaat er één multifunctioneel 

gebouw. Een accommodatie met een zo duurzaam mogelijke opzet, waarmee Rekken zeker 30 jaar 

vooruit moet kunnen.  

 

Terugblik presentatie uitkomsten en advies Vundamenz en reactie wethouder 

Woensdagavond 22 maart 2023 heeft adviesbureau VundamenZ de uitkomsten van het 

haalbaarheidsonderzoek gepresenteerd aan alle betrokkenen. Dit in het bijzijn van wethouder Arjen 

van Gijssel. De belangrijkste conclusies en aanbevelingen uit dit onderzoek zijn hieronder 

weergegeven: 

• Rekken heeft een goede basis. Er is veel betrokkenheid en activiteit in het dorp. Er is een actief 

verenigingsleven. Ook de initiatieven voor de voormalige Antonius en Kerk op ’t Kip illustreren 

de betrokkenheid en inzet.  

• De wens en wil tot samenwerking en ontmoeting is er. Samenwerking wordt gezien als een 

belangrijk antwoord op diverse maatschappelijke vraagstukken. Waaronder het afnemende 

aantal vrijwilligers. Betrokken verenigingen en organisaties hebben aangegeven dat ze de 

kansen tot samenwerking verder willen uitwerken.  

• Er is in Rekken relatief veel ruimte beschikbaar voor maatschappelijke activiteiten. Een 

uitgevoerde bezettingsanalyse laat zien dat er sprake is van een overmaat aan ruimte. Er is 

meer aanbod van dan vraag naar ruimte.  

• Maak een keuze richting toekomst: 3-daken of verdere clustering. Voor de gewenste 

dorpsbrede ontmoeting/ ontmoeting tussen inwoners van alle leeftijden is een verdere 

clustering naar één accommodatie te overwegen. Tegelijkertijd biedt het initiatief van Stichting 

Vrienden van Antonius een thuis voor diverse maatschappelijke activiteiten. Belangrijk ook 

gelet op het uiteindelijke sluiten van dorpshuis Den Hof en de tijd die de verdere 

planontwikkeling voor ’t Asterloo vergt.  



• Het globaal plan voor ’t Asterloo moet verder worden uitgewerkt. Betrokken inwoners hebben 

duidelijk meegegeven dat de plannen in het dorp financieel verantwoord moeten zijn. Het 

haalbaarheidsonderzoek heeft duidelijkheid gegeven over de te verwachte investering en 

exploitatie voor/van een nieuwe accommodatie op ’t Asterloo. De haalbaarheid van realisatie 

van dit gebouw valt of staat met het afdekken van de investeringssom. Dit wordt een 

behoorlijke maar niet een onmogelijke opgave. Een belangrijke eerste stap is het gesprek met 

de gemeente over een mogelijke gemeentelijke bijdrage (structureel dan wel incidenteel). 

Daarnaast onderzoekt de DCR momenteel mogelijke subsidiebijdragen vanuit andere partijen, 

waaronder de provincie Gelderland. 

 

Hoe verder? 

De wethouder heeft tijdens de bijeenkomst van 22 maart een eerste reactie gegeven op de 

uitkomsten. De wethouder was positief over de stappen die zijn gezet maar er worden ook nog de 

nodige uitdagingen voorzien vanuit de gemeente: hoe passen de ontwikkeling in Rekken in de visie van 

de gemeente op (sport)accommodaties die nog in ontwikkeling is en de financiële opgaves waar de 

gemeente voor staat. Er is afgesproken dat gemeente en dorp het gesprek over het initiatief voor ’t 

Asterloo vervolgen. En dat de wethouder terugkomt in Rekken voor een vervolggesprek waarin meer 

duidelijkheid wordt gegeven over de visie van de gemeente op (sport)accommodaties en hoe de 

gemeente kan bijdragen aan het initiatief op ’t Asterloo. Vervolgens heeft VundamenZ een doorkijk 

gegeven naar het vervolgtraject. Er is voorgesteld dit traject langs twee sporen vorm te geven. Spoor 1 

gaat uit van een verder uitwerking van de plannen voor ’t Asterloo. Binnen spoor 2 wordt het gesprek 

vervolgd over gerichte acties voor samenwerking tussen verenigingen en organisaties in Rekken en 

waar en hoe de DCR hierin kan faciliteren.  

 

De afgelopen maanden is met Vundamenz achter de schermen gewerkt aan uitwerking van een 

procesvoorstel per spoor. Deze procesvoorstellen zijn in de bijlage bijgevoegd. In beide sporen willen 

we met een werkgroep aan de slag. Deze werkgroepen bestaan uit een vertegenwoordiging van de 

verschillende verenigingen en organisaties in Rekken waarop het traject van toepassing is. De 

verenigingen en organisaties zijn inmiddels benaderd met de vraag wie hierbij zou aan kunnen en 

willen sluiten. We streven naar een startbijeenkomst voor zowel spoor 1 als spoor 2 na de 

zomervakantie. Dit betekent niet dat we in de tussentijd stilzitten. We zijn in en blijven in gesprek met 

de gemeente. Deze gesprekken moeten leiden tot meer scherpte in de gemeentelijke rol en bijdrage 

met betrekking tot ’t Asterloo. Daarnaast zetten we als DCR in op het informeren en betrekken van de 

Berkellandse gemeenteraad. We blijven jullie informeren over de stappen in dit kader en de resultaten.  

 

Al met al een uitgebreide toelichting en terugkoppeling. We kunnen ons voorstellen dat voorgaande 

vragen of opmerkingen oplevert. Benader ons als DCR gerust. Eventuele technische en inhoudelijke 

vragen over het adviesrapport kunnen ook worden gesteld aan Peter van Drielen van VundamenZ 

(peter@vundamenz.nl). 

 

Voor nu wensen wij jullie een prachtige zomer toe.  

 

Namens de DCR, 

 

Lotte Roos  
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